
Protokół 

Nr 10/19

Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

VIII kadencji

z dnia 24 października 2019 roku w sali 229c

Urząd Miasta Piły

(czas trwania od godz. 14.00 do 16.45)

Na posiedzeniu obecnych było sześcioro członków Komisji  Budżetu i  Rozwoju Miasta.

Listy obecności radnych i zaproszonych gości stanowią załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju Miasta  Lucjan  Szutkowski powitał

wszystkich  radnych  przybyłych  na  posiedzenie  komisji  oraz  zaproszonych  gości,  po

stwierdzeniu quorum, otworzył obrady komisji.

Tematy obrad:

1. Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie zmiany Uchwały Nr  XVIII/321/16

Rady Miasta Piły z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek

procentowych  opłat  adiacenckich  -  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska;

2. Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

dyrektora  Publicznego  Przedszkola  Nr  xxx*   64-920 Piła  -  Dyrektor  Wydziału

Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski; 

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyjęcia  ,,Gminnego  Programu

Opieki Nad Zabytkami Miasta Piły na lata 2019-2022" - Z-ca Dyrektora Wydziału

Oświaty, Kultury i Sportu Małgorzata Kaszuba; 

4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie alei

Niepodległości  i  ul.  Kazimierza  Wielkiego  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej Iwona Wojtecka;

5. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia

interesu  prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowych  planów

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej Iwona Wojtecka; 

6. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia

interesu  prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni

Urbanistycznej Iwona Wojtecka; 
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7. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019

rok - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska; 

8. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr L/654/14 Rady

Miasta  Piły  z  dnia  26  sierpnia  2014  r.  w  sprawie  zwolnienia  od  podatku  od

nieruchomości - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska; 

9. Projekt  uchwały Rady Miasta Piły  zmieniającej  uchwałę Nr XXVII/322/04 Rady

Miasta Piły z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie podatku rolnego - Skarbnik

Gminy Piła Ewelina Ślugajska; 

10. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/118/15 Rady

Miasta  Piły  z  dnia  30  czerwca  2015  r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od

nieruchomości  stanowiących  regionalną  pomoc inwestycyjną  -  Skarbnik  Gminy

Piła Ewelina Ślugajska; 

11. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie określenia wysokości stawek podatku

od nieruchomości - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska; 

12. Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  wyboru ławników na kadencję  w

latach 2020 - 2023 - Radny  Sławomir Wegner (Członek Zespołu do wyboru

ławników na kadencję 2020-2023); 

13. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej

wprowadzenia  Polityki  Zarządzania  Konfliktem  Interesów  -  Radna  Wioletta

Stalęga (Przewodnicząca KSWiP); 

14. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na bezczynność

Przewodniczącej Rady Miasta Piły - Przewodniczący Lucjan Szutkowski; 

15. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac Prezydenta  Miasta  Piły  w okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

16. Sprawy różne - zakres udzielanej pomocy publicznej w mieście Pile wobec osób

fizycznych i prawnych wynikającej z uchwał podjętych przez Radę Miasta Piły -

materiały przesłane mailem.

Ad 1

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XVIII/321/16  Rady

Miasta Piły z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek procentowych

opłat  adiacenckich  -  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika

Łukomska
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Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Radna Wioletta Stalęga poprosiła o przedstawienie na przykładzie jak te opłaty

adiacenckie wyglądają, od czego je się liczy?

 Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała, że dotyczy to takich sytuacji, że ktoś zakupi nieruchomość i

później ta nieruchomość ulegnie podziałowi, zazwyczaj na mniejsze działki.

W ciągu trzech lat od momentu kiedy decyzja staje się ostateczna gmina

ma  możliwość  wystosowania  do  właściciela  wszczęcie  postępowania

administracyjnego. Rzeczoznawca ocenia wartość działki przed podziałem i

po  podziale.  Jeżeli  wyjdzie  różnica  na  wzrost   to  między  wartościami

nieruchomości  oblicza  się  15  % wartości,  którą  właściciel  musi  uiścić.

Gmina  robi  operat  na  swój  koszt,  natomiast  opłatę  wnosi  właściciel

nieruchomości. 

2. Radna  Maria  Miler  powiedziała,  że  przed  projektem  uchwały   można  było

korzystać  z  niższych  opłat  adiacenckich,  a  po  przegłosowaniu  uchwały  będzie

trzeba płacić tę opłatę. Stwierdziła, że to jest nierówne traktowanie. 

 Z-ca Prezydenta  Krzysztof Szewc odpowiedział, że podatki od jakiegoś

momentu czasami spadają albo wzrastają, więc jest to logiczna sytuacja,

że od czasu do czasu podatek wzrośnie. Te osoby, które do tej pory mieli

możliwość skorzystania, skorzystali. 

Głosowanie 1:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr

XVIII/321/16 Rady Miasta Piły z dnia 29 marca 2016 r. w sprawie ustalenia wysokości

stawek procentowych opłat adiacenckich. 

5 głosów “za”, 1 głos “przeciw”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Salę opuszcza Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska. 

Ad 2

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność dyrektora

Publicznego Przedszkola Nr xxx*  64-920 Piła - Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i

Sportu Sebastian Dzikowski

Dyrektor Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Sebastian Dzikowski zaprosił na posiedzenie

komisji Dyrektor Publicznego Przedszkola nr xxx*.

3



Przedmiotem  danej  uchwały  jest  skarga  na  Panią  Dyrektor  Przedszkola  dotycząca

nieprzeniesienia dziecka do innej grupy. O tym decyduje Dyrektor. 

Dalej głos zabrała Dyrektor Publicznego Przedszkola nr xxx*.

Przewodniczący Lucjan Szutkowski powiedział, że razem z Radną Wiolettą Stalęgą i

Radną  Marią Miler są członkami w Komisji  Skarg, Wniosków i  Petycji  i  mieli  okazję

zapoznać się z tą skargę i ze wszystkimi wyjaśnieniami. Komisja nie znalazła podstaw do

uznania tej skargi za zasadną. 

Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Radna Maria Miler zadała pytanie czy Pani Dyrektor  Publicznego Przedszkola

nr xxx* jako przełożona wychowawczyni Pani XXXXX próbowała wejść na zajęcia

i hospitowała zajęcia czy jakieś inne prowadziła obserwacje? 

 Dyrektor  Publicznego Przedszkola nr xxx* odpowiedziała, że była na

zajęciach, do której uczęszcza dziecko i zajęcia prowadziła Pani XXXXX.

Zajęcia dotyczyły kreatywnego podejścia do tematu. I w czasie tych zajęć

nie zaobserwowała żadnego niepokojącego zachowania dziecka.  Dziecko

było aktywne. 

2. Radna  Wioletta  Stalęga  zadał  pytanie  ile  lat  dziecko  uczęszcza  do  danego

przedszkola? 

 Dyrektor  Publicznego Przedszkola nr xxx* poinformowała, że dziecko

uczęszcza do danego przedszkola od dwóch lat. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Salę opuszczają  Dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu  Sebastian Dzikowski  i

Dyrektor  Publicznego Przedszkola nr xxx*.

Ad 3

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Opieki Nad

Zabytkami Miasta Piły na lata 2019-2022" - Z-ca Dyrektora Wydziału Oświaty, Kultury i

Sportu Małgorzata Kaszuba

Przewodniczący  Lucjan  Szutkowski powiedział,  że  Piła  była  miastem  bardzo

zniszczonym. Niewiele mamy tych zabytków, i te które są  musimy o nie dbać. 
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Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Radna  Maria Miler zadała pytanie o Szkołę Podstawową nr 1? Czy to też jest

zabytek? 

 Z-ca Dyrektora Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Małgorzata Kaszuba

poinformowała, że jest to zabytek. Jest w gminnej ewidencji i w rejestrze

konserwatorów i Szkoła Podstawowa nr 7 również. A przygotowanie tego

programu zajęło 1,5 roku. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Salę opuszcza Z-ca Dyrektora Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu Małgorzata Kaszuba.

Ad 4

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie alei Niepodległości i ul.

Kazimierza Wielkiego - Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka

Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Radny  Sławomir  Wegner zadał  pytanie  do  terenów  przedstawionych  na

załączniku graficznym? Odnośnie otworzena nowego marketu, czy to jest prawda?

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała  do  przedstawionego  załącznika  graficznego.  I  raczej  o

żadnym markecie nic nie wie. 

2. Radna Maria Miler zadała pytanie  do terenów przedstawionych na załączniku

graficznym? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała do przedstawionego załącznika graficznego.

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Ad 5 i 6

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu

prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowych  planów  zagospodarowania

przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona

Wojtecka
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Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu

prawnego  poprzez  uchylenie  ustaleń  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego  miasta  Piły  -  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona

Wojtecka

Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Przewodniczący  Lucjan Szutkowski zadał pytanie  do terenów przedstawionych

na załączniku graficznym czy zdaniem Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej

Iwony Wojteckiej skargi są zasadne, kto w tym ma interes i co się może pod

tym kryć pod tym oczekiwaniem?

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, że skarga jest bezzasadna. Skarga jest zbiorowa. Pod nią

zostały podpisane osoby prywatne. Jest to jakby zbiorowy protest. I to sąd

określi, jeśli to trafi do sądu czy ta skarga może być tak reprezentowana.

MPU tego nie rozstrzyga. Ale wszystkie te osoby, które mają w tej chwili

działki,  których  nie  można  zabudować  domkiem  jednorodzinnym  one

uważają, że ich interes prawny został naruszony. 

Radna  Zdzisława  Karpińska dopowiedziała,  że  to  jest  domek  w  lesie  na  terenach

powojskowych , w tej chwili ktoś to wykupił i mieszka tam, a teraz na pewno chciałby to

rozbudować, ale nie może ponieważ są to tereny leśne. 

2. Radna Maria Miler zadała pytanie  jakiej wielkości są te grunty?

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, do przedstwionego załącznika graficznego. 

3. Radna  Maria  Miler zadała  pytanie  czy  jeśli  w  planie  zagospodarowania

przestrzennego jest informacja, że wyznaczane są tereny zielone, to czy to też

dotyczy prywatnych terenów? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, że tak. Gmina ma obowiązek wyznaczenia tych terenów, a

te tereny w mieście są w dużej części wyłączone z zabudowy w tym tereny

prywatne.  Jeżeli  mówimy  o  ogólnodostępności  czy  w  kanonach  zieleni

urządzonej tej, która gmina chce zrealizować to nawet wyznaczając tereny

zieleni publicznej tej urządzonej to gminy liczy się z tym, że musi te tereny

zamienić lub wykupić, ale to już studium określa te tereny publiczne. Czy

takie tereny ma. Prawo własności to nie jest prawo do zabudowy. 

Dalej  Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

posługiwała się przedstawionym załącznikiem graficznym.
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4. Radna  Wioletta Stalęga  zadała pytanie  czy któraś z tych osób indywidualnie

wcześniej zwracała się już do gminy z prośbą z takimi wnioskami czy to jest po

raz pierwszy? 

 Dyrektor  Miejskiej  Pracowni  Urbanistycznej  Iwona  Wojtecka

odpowiedziała, że jest to dziwne, bo osoba która jest właścicielem tego

terenu  w  tej  chwili  występuje  w  tym  wezwaniu,  czyli  chce  uchylenia

ustaleń  planu  zagospodarowania.  Teren  jest  leśny,  więc  wymaga

procedury dołączenia gruntów leśnych. Cały ten wniosek jest procedowany

w stanie studium. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Salę opuszcza Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej Iwona Wojtecka.

Ad 7

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok -

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Radna Maria  Miler powiedziała,  że  w  propozycjach  zmiany  budżetowych

zawierały 100 tys. z dodatków mieszkaniowych i  zostały  zabrane na pokrycie,

sfinansowanie  podatku VAT w MZGM. Z jakiego to zadania było wykonane?

 Skarbnik Gminy Piła  Ewelina Ślugajska  odpowiedziała,  że od jakiegoś

czasu  przy  wykonaniu  budżetu,  przy  projektowaniu  wykorzystywanie

wydatków związanych z wypłatą dodatków mieszkaniowych spada od kilku

lat. W związku ze spadkiem wydatków z tytułu dodatku mieszkaniowego

otrzymujemy mniejszą subwencję równoważącą, która jest bezpośrednio

powiązana swego rodzaju z wydatkiem. Jeśli chodzi o podatek VAT to jest

to  związane  z  realizowaną  inwestycją  przez  Miejski  Zakład  Gospodarki

Mieszkaniowej w Pile  - termomodernizacją budynku noclegowni przy al.

Niepodległości. W tej chwili trwają prace odbiorowe. Zakładaliśmy, że ten

podatek VAT będzie odliczony jeszcze w bieżącym roku, ale w związku z

tym  że wykonawca wystawia fakturę dopiero w 3 i 4 kwartale częściowo

podatek odzyskamy zgodnie z przepisami w bieżącym roku, a częściowo

dopiero w roku 2020. 
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Głosowanie 2:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały

budżetowej na 2019 rok. 

6 głosów “za”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 8 i 10

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr L/654/14 Rady Miasta

Piły z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie zwolnienia od podatku od nieruchomości -

Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr IX/118/15 Rady Miasta

Piły  z  dnia  30  czerwca  2015  r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku  od  nieruchomości

stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego sprawozdania.

1. Radna  Wioletta Stalęga zadała pytanie  czy może wystąpić  taka sytuacja,  że

były prowadzone  rozmowy z potencjalnymi przedsiębiorcami, którzy chcieli u nas

zainwestować,  a  przez  wprowadzenie  tej  uchwały  zrezygnowali  z  prowadzenie

działalnośc u nas? 

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  odpowiedziała,  że  trudno

powiedzieć.  Ci  przedsiębiorcy,  którzy  jeszcze  nie  budują,  a  nabyli

nieruchomości,  złożyli  wniosek o  zamiarze  skorzystania  już  taki  zamiar

złożyli.  Na  ten  moment  mamy  kilku  przedsiębiorców,  którzy  złożyli

wniosek, ale jeszcze w ramach procedury, nie korzystają z tego, ponieważ

prace budowlane np. jeszcze trwają. Ale oni mają prawo do zwolnienia

zagwarantowane. 

Radna  Maria  Miler powiedziała,  że  te  uchwały  jest  najgorszym  narzędziem,  jakie

mogliśmy przygotować, żeby pozyskać środki na podniesienie wynagrodzeń. 

Głosowanie 3:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr

L/654/14 Rady Miasta Piły z dnia 26 sierpnia 2014 r. w sprawie zwolnienia od podatku od

nieruchomości.

5 głosów “za”, 1 głos “przeciw”. 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Głosowanie 4:

Radni zaopiniowali  Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie uchylenia Uchwały Nr

IX/118/15 Rady Miasta Piły z dnia 30 czerwca 2015 r. w sprawie zwolnień od podatku od

nieruchomości stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną. 

5 głosów “za”, 1 głos “przeciw”. 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 9

Projekt uchwały Rady Miasta Piły zmieniającej uchwałę Nr XXVII/322/04 Rady Miasta Piły

z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie podatku rolnego - Skarbnik Gminy Piła Ewelina

Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań.

Głosowanie 5:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  zmieniającej  uchwałę  Nr

XXVII/322/04 Rady Miasta Piły z dnia 30 listopada 2004 r. w sprawie podatku rolnego. 

6 głosów “za”. 

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad 11

Projekt uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od

nieruchomości - Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Maria Miler zadała pytanie co to jest fundusz operacyjny i czy jest taki? I

czy ewentualnie dysponujemy taką nadwyżką i w jakiej wysokości?

 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska zgodnie z przepisami o finansach

publicznych każda jednostka budżetowa musi mieć nadwyżkę operacyjną.

Nadwyżka operacyjna jest to różnica pomiędzy dochodami  bieżącymi a

wydatkami bieżącymi. Tzn, że wydatki  bieżące muszą być sfinalizowane

tylko i wyłącznie dochodami, a nadwyżka powinna być przeznaczona  na

spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań bądź też na inwestycje. 
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2. Przewodniczący Lucjan  Szutkowski  zadał  pytanie  czy  wobec  niedostatku

środków finansowych  w  przyszłorocznym budżecie  gdybyśmy  tych  stawek  nie

podnieśli to czy RIO podniosłoby przeciwko nam zarzut, że nie wykorzystaliśmy

własnych możliwości aby podnieść swój  płacht dochodów? 

 Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  poinformowała,  że  co  do

wysokości  stawek  to  Rada  decyduje,  więc  RIO  nie  wnosiłoby  żadnych

uwag.  Ale  istnieje  zagrożenie,  że  nie  realizowalibyśmy  podstawowych

zadań własnej gminy. Ta uchwała pozwoli wprowadzić do budżetu ok. 1,5

mln  zł.  Ale  nie  zabezpieczy  pieniędzy  na  potrzeby  związane  z

wynagrodzeniami nauczycieli  i pracowników niepedagogicznych. 

 

Dalej referuje Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska.

3. Radna Wioletta Stalęga zadała pytanie czy może się zdarzyć taka sytuacja, że

trzeba będzie podjąć decyzję o zwolnieniu tych osób (mowa o szkolnictwie)? 

 Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc poinformował, że rozważane są bardzo

różne koncepcje. W tej chwili nie będą przybliżone ponieważ cały czas są

w trakcie przygotowań. Ale zmiany w zakresie kadrowym z całą pewnością

będą.  

Przewodniczący  Lucjan Szutkowski  przedstawił  do powyższej  wypowiedzi  na  swoim

przykładzie jako Prezesa Spółdzielni Mieszkaniowej temat zwolnień pracowników. Radna

Maria  Miler powiedziała,  że  na  tą  chwilę  są  to  tylko  są  prognozy.  Straszenie  się

nawzajem.  Nie  ma żadnych  podstaw,  żeby  stwierdzić  co  będzie  w roku 2020.  Więc

wszystkie uchwały, które zamierzają ograniczyć przywileje przedsiębiorców uważa się za

przedwczesne. Przewodniczący  Lucjan Szutkowski  powiedział, że Radna  Maria Miler

opiera swoją wiarę na przypuszczeniach. 

Sekretarz  Gminy  Roman  Szarzyński wskazał  jakie  konsekwencje  dla  pracowników

będzie miała podwyżka płacy minimalnej. 

Głosowanie 6:

Radni  zaopiniowali  Projekt  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  określenia  wysokości

stawek podatku od nieruchomości. 

4 głosy “za”, 2 głosy “wstrzymujące”.

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad 12

Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020

- 2023 - Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu do wyboru ławników na kadencję

2020-2023)

Sekretarz Gminy Roman Szarzyński zwrócił uwagę, że dzisiaj padają dane osobowe i

teraz jest czas na zadawanie pytań. Natomiast,  jeśli  będą pytania na sesji  to będzie

wyłączona jawność. 

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Wioletta Stalęga zadała pytanie o ilość osób, które były już ławnikami w

poprzednich kadencjach? 

 Radny  Sławomir  Wegner poinformował,  że  sporo.  Więcej  niż  połowa

osób była w poprzednich latach ławnikami. A np. część osób odpadła, a

również  była  ławnikami,  ponieważ  złe  zdjęcia  dała  do  formularza

zgłoszeniowego. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Ad 13

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej

wprowadzenia  Polityki  Zarządzania  Konfliktem  Interesów  -  Radna  Wioletta  Stalęga

(Przewodnicząca i członek KSWiP)

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.

Ad 14

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  bezczynność

Przewodniczącej Rady Miasta Piły - Przewodniczący Lucjan Szutkowski

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

Radni nie zadawali pytań. 

Projekt uchwały nie podlegał pod głosowanie.
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Ad 15

Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie

międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły

Pytania do przedstawionego projektu uchwały.

1. Radna Maria Miler zadała pytania do punktu pkt 16, 54, 73

2. Radna Zdzisława Karpińska zadała pytania do punktów pkt 12, 13, 25, 26, 72

3. Radna Wioletta Stalęga zadała pytania do punktów pkt 4, 5, 6, 7, 11, 27, 28,

46, 68, 81, 84

 Z-ca Prezydenta  Krzysztof Szewc odpowiedział na  pkt 16. Działka jest

przeznaczona  pod  teren  zielony,  Pani  chciała  przeznaczyć  pod  teren

zabudowy mieszkaniowej. Pan Prezydent nie wyraził na to zgody. 

 Z-ca Prezydenta  Krzysztof Szewc  odpowiedział  na  pkt 54. Na te cele

pieniądze  zostały  zabezpieczone  w  budżecie  tegorocznym.  Nie  potrafi

dzisiaj odpowiedzieć na to pytanie. O tym będzie decydował budżet, który

będzie sporządzony w grudniu, a zaniechać wspomożenia różnego rodzaju

działalności  wypoczynkowo-sportowo-rekreacyjnej  nie  można.  Nie  może

się to odbyć kosztem mieszkańców. 

 Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział na pkt 5, że przedszkole

już  funkcjonuje.  A  otwarcie  żłobka  przy   optymistycznym  założeniu

terminu to przełom lutego i marca. 

 Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział na pkt 6. Współpraca jest

bardzo dobra i bardzo szeroka. 

 Radny Sławomir Wegner odpowiedział na pkt 7. W 2020 roku będzie już

20  edycja  Rytmów Ulicy.  Pierwotnie  był  problem z  miejscem,  gdzie  to

zrobić, ale jednak festiwal odbędzie się tam gdzie w zeszłym roku czyli w

Gym Factory. Na tę chwilę wszystkie hotele są zarezerwowane w terminie

odbywania się Rytmów Ulicy tj. 27-29 marca 2019 r. 

  Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział na pkt 11. Każdorazowo

zwracamy  się  do   Regionalnego  Dyrektora  Ochrony  Środowiska,  żeby

ocenił  czy  jest  konieczność  opracowywania  dokumentów  związanych  z

oddziaływaniem na środowisko. Z tego co pamięta Pan Prezydent nie ma

potrzeby  przeprowadzania  stosownej  procedury  biorąc  pod  uwagę

przedłożone dokumenty. Nie będzie to wpływało na  środowisko. 

 Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział na pkt 12. Pan Prezydent

nie zna osiągnięć Pana XXXXXXXX, natomiast  Państwo byli zainteresowani

tym,  żeby  Gmina  Piła  sponsorowała  wyjazdy  zagraniczne  i  szkolenie
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młodego  XXXXXXXXX.  Nia  ma  takich  możliwości  aby  miasto  wspierało

indywidualne rozwoje i kariery sportowe. 

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc odpowiedział  na  pkt  13.  Oddanie

hotelu  jest  przewidywane  w  przyszłym  roku.  Do  oddania  musi  być

wszystko,  zaczynając  od  hotelu  poprzez  parkingi  i  zagospodarowanie

przestrzeni wokół hotelu. 

 Z-ca Prezydenta  Krzysztof Szewc odpowiedział na  pkt 25 i 26.  Lokal o

pow.  30  mkw,  2  pokoje,  lokal  wyposażony  w  instalację  elektryczną,

wodno-kanalizacyjną,  gazową  utrzymał  cenę  wywoławczą  na

dotychczasowym   poziomie.  Stan  techniczny  lokalu  dostateczny,  do

remontu. I w drugim przypadku jest podobna sytuacja. 

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc odpowiedział  na  pkt  72.  Celem

projektu jest stworzenie platformy regionów przedsiębiorstw całej Europy

by  zwrócić  uwagę  na  rosnące  znaczenie  regionów  i  gmin   w  polityce

europejskiej  rozwoju  gospodarczym.  Wydarzenie  to  było  poświęcone

bezpieczeństwu współpracy, ale też zwalczaniu zjawisku hejtu.  

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc odpowiedział  na  pkt  73.  Gminy

realizują środki użytku publicznego z programu, który został odwołany i

przeniesiony w inne miejsce. W związku z tym należy do zdegradować i to

się dzieje. 

 Skarbnik Gminy Piła Ewelina Ślugajska odpowiedziała na pkt 84. Mamy

nawet zaległości  z lat ‘90 tych, które funkcjonują w naszych księgach i

dopóki  prowadzona  jest  jakakolwiek  egzekucja  to  one  są  w  toku.

Wszystkie postępowania toczą się na bieżąco w trybach cywilnych bądź też

egzekucyjnych jeśli chodzi o ordynację podatkową. A w tym przykładzie

toczyło  się  postępowanie  odnośnie  osoby,  która  złożyła  wniosek.

Postępowanie to nie miało zbyt dużego efektu  finansowego do tej pory.

Komornik przekazywał niewielkie kwoty na rzecz budżetu miasta.   o te

zaległości  Komisje  pytało  też  na  poprzednich  posiedzeniach.  w

ostateczności  Pan zadeklarował  spłatę  dosyć dużej  części  zobowiązania,

wobec czego ta zaległość spadła  do kwoty  prawie 9 tys.  zł.  i  to  było

podstawą do umorzenia odsetek w tej sprawie. 

 Z-ca  Prezydenta  Krzysztof  Szewc odpowiedział  na  pkt  81.  Chodzi  o

Szkołę Podstawową nr 12. Bardzo dobry projekt. Szkoła wybudowała tę

salę za swoje pieniądze. W czasie funkcjonowania pracy szkoły, dzieci za

darmo z  tej  sali  mają  prawo korzystać.  Szkoła  mimo wszystkie  będzie

płaciła dzierżawę i będzie to niewielka kwota. 
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Ad 16

Sprawy  różne  -  zakres  udzielanej  pomocy  publicznej  w  mieście  Pile  wobec  osób

fizycznych  i  prawnych  wynikającej  z  uchwał  podjętych  przez  Radę  Miasta  Piły  -

materiały przesłane mailem.

W  wyniku  wyczerpania  porządku  obrad  Przewodniczący Komisji  Budżetu  i  Rozwoju

Miasta Lucjan Szutkowski, dziękując wszystkim za przybycie, zamknął obrady Komisji.

Protokół sporządziła:         Protokół podpisał:

                         Przewodniczący Komisji

                  Budżetu i Rozwoju Miasta 

Klaudia Kamińska                                                                Lucjan Szutkowski

 

                                   Wiceprzewodnicząca Komisji 

                                                                                        Budżetu i Rozwoju Miasta

                                                                                              Wioletta Stalęga

  

Protokół nr 10/19 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1 Zdzisława Karpińska

2 Maria Miler

3 Tomasz Słoboda

4 Sławomir Wegner

14


